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7. SZÁMÚ JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: Tiszagyenda Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2023. május 31. napján 

megtartott soros Képviselő-testületi üléséről 

 

Helye: Tiszagyenda, Házasságkötő terem 

 

Jelen vannak:   

 

    Pisók István polgármester 

    Hajnal Istvánné képviselő 

    Lenge Tiborné képviselő 

    Oláh János képviselő 

 

Tanácskozási joggal jelen van: Balogh Henrietta aljegyző 

 

Pisók István polgármester: Megállapítom, hogy a Képviselő-testület határozatképes. Boros 

Tibor, Ballók Zoltán és Pádár Lászlóné képviselők igazoltan hiányoznak. 

 

Felkérem Moldovánné Janku Mónikát jegyzőkönyvvezetőnek. Aki ezzel egyet ért, kérem, 

kézfelnyújtással jelezze.  

 

Köszönöm. Megállapítom, hogy a Képviselő-testület Moldovánné Janku Mónikát 4 igen, 0 

nem, 0 tartózkodás szavazattal elfogadta jegyzőkönyvvezetőnek.  

 

 

44/2023. (V.31.) számú határozat 

 

- Jegyzőkönyvvezető személyének elfogadásáról- 

 

Tiszagyenda Községi Önkormányzat Képviselő-testülete Moldovánné Janku Mónikát 

elfogadta a testületi ülés jegyzőkönyvvezetőjének. 

 

Pisók István polgármester: A meghívóban szereplő napirendi pontok elfogadását kérem. 

Esetleg valakinek egyéb napirendi ponti javaslata van-e? Amennyiben nincs, kérem a mai 

napirend elfogadását. Aki ezzel egyetért kérem, hogy kézfeltartással szavazzon. Megállapítom, 

hogy 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodik szavazattal a napirendi pont elfogadásra került.  

 

45/2023. (V.31.) számú határozat 

 

- Napirendi pont elfogadásáról – 

 

Tiszagyenda Községi Önkormányzatának Képviselő-testülete a mai ülés napirendi pontjait 

a következők szerint fogadja el:  

 

 

1. Két ülés között beszámoló 

Ea.: Pisók István polgármester 

 



2. Tiszagyenda Községi Önkormányzat 2022. évi költségvetéséről szóló 3/2022. (II.23.) 

számú önkormányzati rendeletének módosításáról  

Ea.: Pisók István polgármester 

 

3. Tiszagyenda Községi Önkormányzat 2022. évi költségvetésének teljesítéséről 

Ea.: Pisók István polgármester 

 

4. A Tiszaroffi Közös Önkormányzati Hivatal 2022. évi ellenőrzési jelentéséről 

Ea.: Pisók István polgármester 

 

5. Beszámoló a Kunhegyesi Mikro-térségi Szociális Intézmény és Tiszagyendai Szakmai 

Egységének munkájáról 

Ea.: Szabóné Kunkli Anett szakmai egység vezető  

 

6. Egyebek 

 

 

Első napirendi pont: Két ülés közötti beszámoló 

Pisók István polgármester: Június 9-én lenne az önkormányzat épületének, illetve a felújított 

Szent Mihály útnak az ünnepélyes átadója. Meghívtam az országgyűlési képviselőt, aki 

elfogadta a meghívásomat. Nemsokára indul a közintézményeink felújítása, korszerűsítése is, 

a tervek már elkészültek. A Kótánál lévő építkezéshez már csak a Volántól várunk egy 

engedélyt. Jövő hétvégén lesz az évente megrendezett szokásos kerékpárverseny, a Sipos József 

emlékversennyel együtt. Sikeresen lezajlott a gyereknapi rendezvény is, amit az 

önkormányzatnál dolgozó civilek szerveztek, a helyi vállalkozók támogatásával. Nagyjából 

ennyi, azt gondolom, ami ide tartozik. Aki ezzel egyetért, kérem, kézfeltartással szavazzon! 

Köszönöm, megállapítom, hogy 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodik szavazat ellenében a két ülés 

közötti beszámoló elfogadásra került.  

 

46/2023. (V.31.) számú határozat 

- Két ülés közötti beszámoló elfogadásáról –  

 

Tiszagyenda Községi Önkormányzatának Képviselő-testülete a két ülés közötti beszámolót 

elfogadta.  

 

Második napirendi pont: Tiszagyenda Községi Önkormányzat 2022. évi költségvetéséről 

szóló rendeletének módosításáról 

Pisók István polgármester: Felkérném a Pénzügyi Bizottság jelen lévő tagjait, hogy legyenek 

szívesek tájékoztatni minket erről, és az előzőleg lezajlott ülésről is. 

Oláh János képviselő: Tisztelettel köszöntök minden megjelentet a Pénzügyi Bizottság 

nevében. Délelőtt mi már valóban megtárgyaltuk többek között ezt is, és megállapítottuk, hogy 



nagyon alaposan, precízen ki lett dolgozva, hibát nem találtunk benne, mi maximálisan 

elfogadtuk, így javaslom most is.  

Pisók István polgármester: Rendben, akkor, ha másnak nincs ellenvetése vagy egyéb 

hozzáfűznivalója, akkor én ezt elfogadásra javaslom. Aki egyetért, kérem, kézfeltartással 

szavazzon! Köszönöm, megállapítom, hogy 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodik szavazat ellenében a 

2022. évi költségvetés módosításáról szóló rendelet elfogadásra került. 

 

6/2023. (V.31.) számú rendelet 

- Tiszagyenda Községi Önkormányzat 2022. évi költségvetéséről szóló 3/2022. 

(II.23.) számú önkormányzati rendeletének módosításáról -  

 

/A rendelet teljes szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 

 

Második napirendi pont: Tiszagyenda Községi Önkormányzat 2022. évi költségvetésének 

teljesítéséről  

Pisók István polgármester: Itt szintén megkérném a Pénzügyi Bizottság tagjait, hogy 

tájékoztassanak bennünket. 

Oláh János képviselő: Ugyanazt tudnám elmondani, amit előzőleg is, hibátlanul kidolgozott 

beszámoló, mindenképpen javasoljuk az elfogadását.  

Pisók István polgármester: Rendben, köszönöm. Akkor ha ezzel mindenki egyetért, kérem, 

kézfeltartással szavazzon! Köszönöm, megállapítom, hogy 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodik 

szavazat ellenében a 2022. évi zárszámadás elfogadásra került. 

 

7/2023. (V.31.) számú rendelet 

- Tiszagyenda Községi Önkormányzat 2022. évi költségvetésének teljesítéséről - 

/A rendelet teljes szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 

 

Harmadik napirendi pont: Tiszaroffi Közös Önkormányzati Hivatal 2022. évi ellenőrzési 

jelentése 

Pisók István polgármester: Megkérném aljegyző asszonyt, hogy mondjon nekünk pár szót 

erről. 

Balogh Henrietta aljegyző: A 2022-es évre az ingatlanvagyon rendeletünk felülvizsgálata volt 

betervezve ellenőrzésre, de mivel gazdaságvezető váltás volt, így a belső ellenőr csak akkor 

vett részt a mindennapi munkában, amikor hozzáfordultunk, és ezt a vagyonrendelet 

felülvizsgálatot 2023-ra tette át. De bármikor szükségünk volt rá, bármilyen jellegű kérdéssel, 

számíthattunk rá. Bele is írta a jelentésébe, hogy most 2023. év elején ezt meg fogja csinálni. 

Megkapta az anyagot, de még nem ültünk össze mindannyian, hogy átbeszéljük.  



Pisók István polgármester: Jó is lenne hamarosan összeülni, mert selejtezni is csak úgy 

selejtezhetünk, ha ő jóváhagyja, illetve a selejtezési bizottságot is össze kell hívni. Ezt a 

jelentést pedig javaslom elfogadásra. Megkérdezem, hogy esetleg kérdés, hozzászólás, 

vélemény van-e? Amennyiben nincs, javaslom elfogadásra. Aki egyetért, kérem, kézfeltartással 

szavazzon! Köszönöm, megállapítom, hogy 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodik szavazattal a határozati 

javaslat elfogadásra került.  

 

47/2023. (V.31.) számú határozat 

- A Tiszaroffi Közös Önkormányzati Hivatal 2022. évi éves ellenőrzési jelentésének 

jóváhagyásáról – 

 

Tiszagyenda Községi Önkormányzat Képviselő-testülete – a költségvetési szervek belső 

kontrollrendszeréről és belső ellenőrzéséről szóló 370/2011. (XII.31.) Kormányrendelet 48.§-a 

és a 49.§ (3a) bekezdése alapján – a Tiszaroffi Közös Önkormányzati Hivatal és Tiszagyenda 

Községi Önkormányzat 2022. évi éves ellenőrzési jelentését a melléklet szerinti tartalommal 

jóváhagyólag elfogadja. 

A határozatról értesül:  

1.) Tiszagyenda Község Polgármestere helyben 

2.) Tiszagyenda Község Aljegyzője helyben 

3.) Belső ellenőr 

4.) Irattár 

  

Negyedik napirendi pont: Beszámoló a Kunhegyesi Mikro-Térségi Szociális Intézmény 

tiszagyendai szakmai egységének működéséről 

Pisók István polgármester: Valakinek van-e ehhez bármi kérdése, hozzáfűznivalója? Anno 

ugye Hajnalné alpolgármester asszony kezdeményezte, hogy napi 4 órában, de minden nap 

legyen itt a családsegítős szakember. Ezt a roffi polgármester asszony nem engedélyezte, így 

itt az ellátással gondok vannak azóta is.  

Hajnal Istvánné alpolgármester: Így van. Így hetente 3 nap van egész nap ellátás. Keddenként 

én vagyok ott egész nap, 2 másik nap pedig más kollégák. Azt az ötletemet, hogy minden nap 

4 órában járjon ki a szakember Tiszaroffról, a roffi képviselő-testület nem csak hogy elvetette, 

de a polgármester asszony kikötötte, hogy csak 1 nap járhat ki Tiszagyendára most már a 

családsegítős. Amikor ezt intézményvezető úr megtudta, felhívta Vankóné polgármester 

asszonyt, és elmondta neki is, hogy ő ezt nem hagyja jóvá, ilyen nincs, hogy csak 1 napot van 

Tiszagyendán, mikor nekünk ugyanúgy megvan az állami támogatásunk. Mivel közös hivatal 

vagyunk, addig sajnos a családsegítő központnak is Tiszaroffon kell lennie. Ez hatalmas 

szakmai hanyatlást idézett elő nálunk. Az egyéb ügyeket, papírok kitöltését, stb, ezeket 

elintézem én, de a komoly családgondozási feladatok, családokhoz kijárás, ez mind-mind 

hiányzik. Olyan családok nincsenek felvéve még alapellátásba sem, akiknél hatalmas gond van. 

A testület meghozta a határozatát, hogy legyen működőképes családsegítőnk, de Tiszaroff ezt 

megvétózta, így ezáltal még mindig itt tartunk. A másik dolog, amit el szerettem volna ide 



mondani, az az, hogy úgy tűnik, megoldódik már a helység-csere a gondozási központban, igaz, 

polgármester úr? Mert most ott vécére elmenni sem lehet, abszolút. 

Pisók István polgármester: Így van, nemsokára kezdődnek a felújítások, és akkor azt 

gondolom lesz lehetőség a cserére is. Rendben, ha a beszámolóhoz nincs senkinek egyéb 

hozzáfűznivalója, akkor én elfogadásra javaslom. Aki ezzel egyetért, kérem, kézfeltartással 

szavazzon! Köszönöm, megállapítom, hogy 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodik szavazattal a 

beszámoló elfogadásra került.  

 

48/2023. (V.31.) számú határozat 

 

- A Kunhegyesi Mikro-térségi Szociális Intézmény Tiszagyendai Szakmai 

Egységének 2022. évi munkájáról szóló beszámoló elfogadásáról – 

 

Tiszagyenda Községi Önkormányzatának Képviselő-testülete a Kunhegyesi Mikro-térségi 

Szociális Intézmény Tiszagyendai Szakmai Egységének 2022. évi munkájáról szóló 

beszámolóját megtárgyalta, azt elfogadja, megköszöni az intézmény dolgozóinak a munkáját. 

 

A határozatról értesül: 

1.) Somodi József intézményvezető Kunhegyes 

2.) Szabóné Kunkli Anett szakmai egység vezető helyben 

3.) Tiszagyenda Község Polgármestere helyben 

4.) Irattár 

 

Egyebek: 

Pisók István polgármester: Kaptunk egy felkérést, a Megyei Jogú Várások Szövetségétől, ami 

arról szól, hogy már 1 éve zajlik a háború, és az országgyűlés hozott egy békepárti határozatot, 

amit kértek, hogy támogassunk. Szerintem ezt mindenképpen fogadjuk el, politikai 

hovatartozástól függetlenül. Aki ezzel szintén egyetért, kérem, kézfeltartással szavazzon! 

Köszönöm, megállapítom, hogy 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodik szavazattal a békepárti határozatot 

elfogadtuk. 

 

49/2023. (V.31.) számú határozat 

 

- Az Országgyűlés orosz-ukrán háború egy éves évfordulójáról szóló 5/2023. (III.31.) 

békepárti határozatához való csatlakozásról –  

 



Tiszagyenda Községi Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az Országgyűlés 

orosz-ukrán háború egy éves évfordulójáról szóló 5/2023. (III.31.) békepárti határozatához 

csatlakozik.  

 

Támogatja a béke megőrzése érdekében az önkormányzati összefogást.   

 

Pisók István polgármester: Van egy másik dolog, amire fel szeretném hívni az itt jelenlévők 

és majd a lakosság figyelmét is. Június 2-án lesz a Trianoni Békeszerződés évfordulója, aminek 

alkalmából ünnepséget szervez az iskola, ide várunk mindenkit szeretettel.  

Pisók István polgármester: Másik téma, a műszaki ellenőri feladatok ellátására, az „Élhető 

települések” pályázat kapcsán, 3 céget kellene felkérnünk ajánlattételre, hogy a pályázat ezen 

része is haladhasson. Ezek a következők lennének: Matics Attila egyéni vállalkozó, Vincze 

Beáta egyéni vállalkozó és a Zedar Studio Kft.  

Hajnal Istvánné alpolgármester: Rendelkezünk ezekről a cégekről bármi információval? 

Pisók István polgármester: Igen, utána néztünk. Plusz mindegyiket jó helyről ajánlották. Aki 

egyetért ezzel a 3 céggel, kérem, kézfeltartással szavazzon! Köszönöm, megállapítom, hogy 4 

igen, 0 nem, 0 tartózkodik szavazattal ajánlattételre a fent megjelölt 3 céget elfogadtuk.  

 

50/2023. (V.31.) számú határozat 

 

- TOP_PLUSZ-1.2.1-21-JN1 kódszámú „Élhető települések” című pályázati 

felhívásra benyújtani kívánt pályázathoz kapcsolódó műszaki ellenőri feladatok 

elvégzésére ajánlattevők megjelölése - 

 

Tiszagyenda Községi Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a TOP_PLUSZ-

1.2.1-21-JN1 kódszámú „Élhető települések” című pályázati felhíváshoz kapcsolódóan a 

műszaki ellenőri tevékenységek elvégzésére az alábbi 3 ajánlattevőtől kér be ajánlatot: 

 

1. Matics Attila egyéni vállalkozó,  

2. Vincze Beáta egyéni vállalkozó, 

3. Zedar Studio Kft. 

 

Határidő:azonnal 

Felelős: aljegyző, polgármester 

 

A határozatról értesül: 

 

1.) Ajánlattevők 



2.) Tiszagyenda Község polgármestere helyben 

3.) Tiszagyenda Község Aljegyzője helyben 

4.) Irattár 

 

Pisók István polgármester: Beszéltem a postai referenssel is a postával kapcsolatban. Most 

úgy van, hogy az 1000 fő alatti településeken, ha nem veszik át, akkor megszüntetik a postákat; 

1000 fő feletti településeken pedig először az önkormányzatnak kínálják fel, utána pedig helyi 

vállalkozóknak, akik melléktevékenységként el tudják esetleg vállalni. A Posta 2 órát kötelez 

naponta, amit mindenképpen nyitva kell legyen, ha átveszi valaki. Ha ez így lenne, az jelentősen 

rontaná az emberek közérzetét. Ha mi vennénk át, akkor itt a hivatal épületében tudnánk 

biztosítani egy irodát, így külön bérleti díjat sem kellene fizetnünk, ezen is tudnánk spórolni.  

Hajnal Istvánné alpolgármester: Ebben végül is mikor kell döntenünk? 

Pisók István polgármester: Egy hónapon belül. Én mindenképpen azt szeretném, ha a 

szolgáltatás minősége nem romlana, akár mi vesszük ezt át, akár más vállalkozó. Tehát bárkinek 

lesz bármilyen ötlete, szívesen várom.  

Hajnal Istvánné alpolgármester: Rendben, akkor én azt gondolom, hogy tegyük ezt át egy 

későbbi ülésre, addig van idő átgondolni még ezt mindenkinek.  

Pisók István polgármester: Rendben, legyen így. 

Pisók István polgármester: Más téma. Szeretnék gratulálni a helyi focicsapatnak, hogy 

harmadik lett a megyei másodosztályban. Kigyűjtöttem viszont azt is, hogy az önkormányzat 

mivel támogatta az elmúlt időszakban a sportkört. 112.995 ft volt az áram számla, amit 2022-

ben kifizettünk nekik. 196.876 ft volt a víz és gáz, illetve a tiszabői portából, amit eladtunk, 

befolyó pénz is az övék lett, ez 300 ezer forint volt. Plusz 100 ezer forintos támogatást is kaptak, 

mint civil szervezet. A közmunka programból is adunk egy embert, aki rendben tartja nekik a 

pályát és környékét. Erről szeretném, ha most a testület hozna egy határozatot, elfogadnánk, 

hogy tavaly ennyivel támogattuk a sportkört.  

Hajnal Istvánné alpolgármester: És ezt nem csak tavaly tettük meg, hanem minden évben. 

Pisók István polgármester: Így van. Tehát aki ezzel egyetért, hogy ezzel támogattuk a helyi 

sportegyesületet, kérem, kézfeltartással szavazzon! Köszönöm, megállapítom, hogy 4 igen, 0 

nem, 0 tartózkodik szavazattal elfogadtuk a határozati javaslatot. 

51/2023. (V.31.) számú határozat 

 

- Tiszagyenda Községi Sportegyesület 2022. évi támogatásának jóváhagyásáról – 

 

Tiszagyenda Községi Önkormányzatának Képviselő-testülete megállapítja, hogy 2022. évben 

az alábbi támogatásokat nyújtotta a Tiszagyenda Községi Sportegyesület számára: 

- 112.995.- Ft áramdíj kifizetés; 

- 196.876.- Ft gázdíj kifizetés; 

- 300.000.- Ft támogatás (tiszabői ingatlan eladásából származó befolyt összegből); 



- 100.000.- civil szervezetek támogatása; 

- 1 fő közfoglalkoztatott állandó jelenlétének a biztosítása 

 

Tiszagyenda Községi Önkormányzatának Képviselő-testülete ezúton is gratulál a Megyei II. 

osztályban elért 3. helyezéshez. 

 

A határozatról értesül: 

 

1.) Tiszagyenda Község Polgármestere helyben 

2.) Tiszagyenda Község Aljegyzője helyben 

3.) Irattár 

 

Hajnal Istvánné alpolgármester: Szeretnék néhány dolgot elmondani én is, ami az elmúlt 

időben felmerült, illetve, amivel megbíztak a lakosok.  

Először is, az egyik szociális bérlakásunk megürült most. Volna egy család, Mozsár Miklósné 

és a fia, akik jelezték nekem, hogy ha lehetőség lenne rá, ők igényelnék. Albérletben laktak, de 

azt el kell hagyniuk. A másik dolog a szemetelés kérdése, például a Kunhalom úton, az árkok, 

minden tele van szeméttel. Megvan ennek a gazdája is, ez ellen kellene valamit tennünk. 

A birkáink el vannak hanyagolva idén, még kihajtva sem voltak, éhen hallom őket bőgni. Nem 

tudom mi ennek az oka.  

Egy nagy szerencse folytán, sikerült felvennem a kapcsolatot egy alapítvánnyal, akik 

felajánlották a segítségüket, élelmiszeradományok formájában, 20 családnak, akiket nekünk 

kell kiválasztani. Június végén meg is fognak érkezni az adományok. A mentorokat és a 

családsegítőt segítségül hívva, összeállítottunk egy névsort, 4-5 szabad hely van még talán. Ha 

a családsegítő tábort szervez, amit ugye kell minden nyáron, akkor abban is tudnak segíteni. Ez 

egy hosszú távú együttműködés lenne. Javaslatot is tehettem 3 településre, ahol szükség lehet 

rájuk; én Kunhegyest, Tiszaburát és Tiszagyendát jelöltem meg.  

A hivatal előtti fertőzött tujákat ki kellene vágni, hogy ne terjedjen tovább a fertőzés. 

Volt alkalmam beszélni a Gordiusz vállalat egyik képviselőjével, elmondták, hogy 278 főnek 

hordják az ebédet, illetve hogy most ellenőrzik a törökszentmiklósi konyhát, mert nincsenek 

megelégedve a minőséggel.  

A trianoni ünnepségre rendbe kellene tenni a táblát és körülötte a terepet. 

Tájékoztatást kellene kiadni a lakosságnak, valamilyen hírlevél formájában.  

A vérvételt is intézni kellene, hiszen azt is megígértük, hogy mindent megteszünk annak 

érdekében, hogy ez megvalósuljon.  

Ezeket írtam össze, amiket fontosnak találtam. 



Pisók István polgármester: Köszönöm szépen. Akkor próbálok itt egy-két dologra válaszolni 

most hirtelen. A trianoni emlékművet és környékét mindenképp rendbe fogjuk tenni. A 

birkáknak levágtuk már a füvet, amit be fogunk báláztatni, nem lesznek éhen. A szemeteléssel 

kapcsolatban az lenne a megoldás, ha az a bizonyos család elköltözne, ezzel sajnos mást nem 

tudok tenni. A tuják valóban betegek, mindenfelé, ki fogjuk őket vágni. A szociális bérlakást, 

amit említettél, nekem már 2 hónappal ezelőtt jelezte egy másik személy, így sajnos 

Mozsáréknak már nem tudjuk ezt odaadni.  

Megérkezett postamester asszony is. Ildikó, én tájékoztattam a testületet a dolgokról. Mi 

mínuszosan ugye nem tervezhetünk költségvetést, így utána kell még ennek számolnunk, hogy 

át tudjuk-e ezt venni. Van erre még egy hónapunk.  

Lenge Gáborné postavezető: Így van. Ha az önkormányzat se veszi át, és vállalkozó sem, 

akkor a postakocsi fog majd kijárni, minimális időre. A posta semmiképpen nem akarja 

megtartani. Az épületet pedig felértékelik és eladják.  

Oláh János képviselő: Neked van szándékod folytatni ezt, például vállalkozói formában? 

Lenge Gáborné postavezető: Vállalkozóként semmiképp. 

Pisók István polgármester: Mi 8 órában nem tudnánk alkalmazni, 6 órában maximum, addig 

tudunk ugye nyújtózkodni, amennyi pénzt a posta ad támogatást.  

Lenge Gáborné postavezető: Nekem ez a helység itt a hivatal épületében tökéletes lenne, 

illetve a 6 órás munkaviszony is.  

Pisók István polgármester: Rendben, akkor ennek fényében fogunk mindent átgondolni, 

köszönöm szépen. Ha másnak nincs egyéb kérdése, hozzászólása, akkor az ülést bezárom, 

köszönöm a részvételt mindenkinek! 

 

K.m.f. 

 

 

 

 

Pisók István                         Balogh Henrietta 

          polgármester               aljegyző 

 

 

Moldovánné Janku Mónika 

jegyzőkönyvvezető 

 

 


